
Referat Menighedsrådsmøde II 7. februar 2023 

 
Sted / Dato / Tid:  Tved, 7. februar 2023, 19.00 – 21.00 

Deltagere: Dorte, Erik, Lis, Lisbeth, Marie, Ole, Palle, Rita, Gorm, Jane, Ellen 

Kommentar: Jane deltager ikke under pkt. 9 

 

# Emne Ansvar Karakter 
1 Godkendelse af dagsorden Ellen Beslutning 
2 Nyt fra formanden Ellen Information 
3 Nyt fra kasseren Dorte Information 
4 Nyt fra præsten Gorm Information 
5 Nyt fra aktivitetsudvalget inkl. status QR-koder 

Helgenæs 
Rita/Gorm Information og beslutning 

6 Plan for Tved Kirkegård Erik Information og beslutning 
7 Status kirkegårdsudvalg og håndtering af 

Maries ønske om udtræden 
Ellen Information og beslutning 

8 Status udbud orgel Vistoft Ole Information 
9 Status og plan for graverteamet Lis Information og beslutning 
10 Evt. 

- Folkekirkens Nødhjælp 12/3 
- Automatisk flaghejsning 
- Næste møde 

Ellen  

Bilag tilknyttet: 

Pkt. 2: Regnskabsinstruks 

Pkt. 6: Tved bevaringsplan 

 

Referat: 

1) Dagsorden er godkendt.  
2) Ellen orienterede om formandsmøde i stiftet hvor det fremgik, at vi skal have mere fokus på GDPR. Ellen vil 

komme med et oplæg.  
3) Dorte orienterede om bilag for regnskabsinstruks. Vi sætter Judiths beløbsgrænse op til 50.000 kr. 

Der er sat beløbsgrænser for indhentning af tilbud. 
4) Der skal orienteres i rådet om de frivillige i hvert sogn – præsten orienter om dette næste gang.  

Der anmodes om nye radiatorer til kontoret. 
Der følges op på Radiorønde. 

5) Der orienteredes om kommende aktiviteter i pastoratet. 
Rita orienterede om QR-koder til Helgenæs’ kirkegård. Det anslås at ville beløbe sig til 20.000 kr. QR-koden vil 
i dette tilfælde kun være tilgængelig fra kirkegården, ikke fra hjemmesiden. Det diskuteredes dog, om ikke 
også QR-kode-informationen skal lægges på hjemmesiden. Det er umiddelbart rådets holdning, at vi gerne vil 
have informationen til at lægge tilgængelig på hjemmesiden. I dette tilfælde skal der lægges flere penge til. 
Jane og Rita holder møde med Jane Toubro om dette. 



6) Erik orienterede om Mette Fauerskovs tilbud på ny udviklingsplan. Vi ansøger provstiet om at ville betale for 
denne plan, da den er en opdatering af den hidtil gældende plan. 

7) Marie udtræder af kirkegårdsudvalget og vil så småt opstarte et GRØNKIRKE-udvalg. 
8) Ole orienterede om udbuddet. 15. april er der deadline. 
9) Der orienteredes. 
10) Ad eventuelt:  

Vi samler ind til Folkekirkens Nødhjælp 12/3. Hold øje med Facebook og hjemmeside angående tilmelding. 
Vi starter med spisning 18.45 til næste møde.  
 
 
 


